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Nr. Organisatie Registratienummer

1. Stichting Cultuur Sijbekarspel-Benningbroek PI-13-39744

2. Wognumse Fanfare- & Drumband Ons Genoegen PI-13-39745

3. Gemengde Zangvereniging Medemalaca Vocali PI-13-39748

4. Stichting Peuterspeelzalen Berend Botje Medemblik PI-13-39811

5. Ribw Zwwf PI-13-39841

6. Jongerenvereniging SJOK PI-13-39349

7. Milieu Educatie Centrum De Witte Schuur PI-13-39743

8. IVN Vereniging voor natuur- en milieueducatie PI-13-39746

9. Jongerencentrum Everland PI-13-39815

10. Stichting S.C.C. de Schoof PI-13-39856

11. Stichting Kinderboerderij de Put PI-13-39894

12. Dorpshuizen PI-13-39742

13. Koersbalclub De Groene Mat PI-13-39175

14. PCOB Opperdoes PI-13-39225

15. EHBO-vereniging Zwaagdijk PI-13-39330

16. Zonnebloem afdeling Zwaagdijk-West PI-13-39439

17. PCOB Andijk PI-13-39599

18. Gym- en Dansvereniging "Het Hof" PI-13-39722

19. GGD Hollands Noorden PI-13-39747

20. ANBO Andijk - Wervershoof PI-13-39794

21. Wognumse Muziekschool PI-13-40006

22. Meertheater PI-13-40446

23. Dorpsraad Andijk PI-13-40182

24. Buurtvereniging De Oosthoek

25. Advies Wmo-raad PI-13-40919

Reacties conceptnota Herijking Welzijnsbeleid



Nummer: 1.

Naam: Stichting Cultuur Sijbekarspel-Benningbroek

Reactie: De stichting brengt in het kader van het in 2014 uit te voeren 

nadere onderzoek naar activiteitensubsidies het volgende onder 

de aandacht:

* zonder gemeentelijke subsidie moet de stichting binnen 2 jaar  

stoppen.

* de doelgroep is vooral 50+.

* na afloop van de activiteiten neemt de sociale ontmoeting een 

belangrijke plaats in.

Antwoord college: De stichting ontvangt een activiteitensubsidie voor de activiteit 

'concerten' en 'instandhouding kerkje'. In 2014 wordt 

onderzocht of de activiteitensubsidies nog op de huidige, 

structurele wijze verstrekt moeten worden. Vanuit de kaders 

‘ruimte voor nieuwe initiatieven, in plaats van historisch 

gegroeide subsidies’ en ‘toepassen profijtbeginsel’, wordt 

onderzocht of bekostiging van bepaalde activiteiten anno 2014 

nog door de overheid moet worden gedaan, of dat dit aan de 

gemeenschap hoort te worden overgelaten. Daarbij komen 

vragen aan de orde als ‘is het profijtbeginsel voor volwassen 

leden van verenigingen meer worden toegepast’, ‘hoe verhoudt 

de contributie zich tot de activiteiten’, ‘wat is de eigen 

vermogenspositie’ en ‘zijn er doublures in bekostiging’. Dit 

onderzoek kan leiden tot afbouw van reguliere subsidies. Het 

college betrekt de opmerkingen van de stichting bij het 

onderzoek naar de activiteitensubsidies in 2014.



Nummer: 2.

Naam: Wognumse Fanfare- & Drumband Ons Genoegen

Reactie: De vereniging vraagt om in het kader van het in 2014 uit te 

voeren nadere onderzoek naar de activiteitensubsidies met het 

volgende rekening te houden:   

- van structurele subsidie naar activiteitenfonds: de kosten van 

een fanfare zijn structureel van aard en bestaan vooral uit 

kosten voor instrumenten en uniformen; dirigent; huur van de 

repetitieruimte. Volledige omvorming naar een subsidie voor 

bijzondere activiteiten sluit niet aan bij de aard van de 

financiële huishouding- Bekostiging door de overheid: fanfares vervullen niet alleen 

een rol voor de muzikale ontwikkeling van jeugd en volwassen 

leden maar vervullen ook een rol voor de dorpsgemeenschap: 

bijdrage aan openbare plechtigheden als koningsdag; 

dodenherdenking; sinterklaas en carnaval.

- profijtbeginsel: de vereniging onderneemt diverse acties om 

extra geld te genereren. Het wegvallen van de subsidie en het 

mogelijk wegvallen van de opbrengsten uit de jaarlijkse oud 

papier actie zou een te forse verhoging van de contributie 

vragen. De vereniging voorziet dat leden zullen stoppen en dat 

de vereniging geen toekomst meer heeft.

- vermogenspositie: de reserves van de vereniging zijn bedoeld 

voor het op termijn aanschaffen van nieuwe instrumenten. 

Dergelijke reserves zouden niet mee moeten wegen in de 

beoordeling van het eigen vermogen van de vereniging.

Antwoord college: De vereniging ontvangt een activiteitensubsidie voor de 

activiteiten 'beoefenen blaasmuziek en slagwerk, in 

verenigingsverband'. In 2014 wordt onderzocht of de 

activiteitensubsidies nog op de huidige, structurele wijze 

verstrekt moeten worden. Vanuit de kaders ‘ruimte voor 

nieuwe initiatieven, in plaats van historisch gegroeide 

subsidies’ en ‘toepassen profijtbeginsel’, wordt onderzocht of 

bekostiging van bepaalde activiteiten anno 2014 nog door de 

overheid moet worden gedaan, of dat dit aan de gemeenschap 

hoort te worden overgelaten. Daarbij komen vragen aan de 

orde als ‘is het profijtbeginsel voor volwassen leden van 

verenigingen meer worden toegepast’, ‘hoe verhoudt de 

contributie zich tot de activiteiten’, ‘wat is de eigen 

vermogenspositie’ en ‘zijn er doublures in bekostiging’. Dit 

onderzoek kan leiden tot afbouw van reguliere subsidies. Het 

college betrekt de opmerkingen van de vereniging bij het 

onderzoek naar de activiteitensubsidies in 2014.



Nummer: 3.

Naam: Gemengde Zangvereniging Medemalaca Vocali

Reactie: De vereniging vraagt om op grond van de verkregen informatie 

over de conceptnota herijking welzijnsbeleid op het terrein van 

kunst en cultuur met het volgende rekening te houden:   

- De vereniging valt onder de categorie 'activiteitensubsidie'. De 

vereniging is in de regio uniek in het brengen van klassieke 

muziek met koor, solisten en professioneel orkest.

- De vereniging heeft haar beleid gericht op de jeugd, ouderen 

en kwetsbare ouderen. De vereniging hoopt dat bij de verdeling 

van de bezuinigingen hiermee rekening wordt gehouden.

- De vereniging probeert door diverse eigen acties en het 

entree- en contributiebeleid extra geld te genereren, maar hier 

zitten grenzen aan.

- De vereniging vraagt de gemeente om faciliterend op te 

treden bij het organiseren van bekendmakingen van 

gezamenlijke projecten van verenigingen.

- De vereniging bouwt reserves op voor het kunnen vervangen 

van een vleugel, een kistorgel ,het vernieuwen van een podium 

en het opbouwen van een kleine weerstandsreserve voor 

dekking van operationele kosten. De vereniging vraagt de 

gemeente om hier bij het welzijnsbeleid rekening mee te 

Antwoord college: * De vereniging ontvangt een activiteitensubsidie voor de 

activiteiten 'beoefenen van operette en klassieke muziek, in 

verenigingsverband'. In 2014 wordt onderzocht of de 

activiteitensubsidies nog op de huidige, structurele wijze 

verstrekt moeten worden. Vanuit de kaders ‘ruimte voor 

nieuwe initiatieven, in plaats van historisch gegroeide 

subsidies’ en ‘toepassen profijtbeginsel’, wordt onderzocht of 

bekostiging van bepaalde activiteiten anno 2014 nog door de 

overheid moet worden gedaan, of dat dit aan de gemeenschap 

hoort te worden overgelaten. Daarbij komen vragen aan de 

orde als ‘is het profijtbeginsel voor volwassen leden van 

verenigingen meer worden toegepast’, ‘hoe verhoudt de 

contributie zich tot de activiteiten’, ‘wat is de eigen 

vermogenspositie’ en ‘zijn er doublures in bekostiging’. Dit 

onderzoek kan leiden tot afbouw van reguliere subsidies. Het 

college betrekt de opmerkingen van de vereniging bij het 

onderzoek naar de activiteitensubsidies in 2014.

* Het college vindt het positief dat culturele instellingen willen 

samenwerken op het gebied van publicatie van een Medembliks 

Cultureel Programma maar vindt dat de gemeente hier geen 

taak in heeft. Het college adviseert de instellingen om zelf 

hiervoor het initiatief te nemen.



Nummer: 4.

Naam: Stichting Peuterspeelzalen Berend Botje Medemblik

De Stichting Peuterspeelzalen Berend Botje Medemblik 

verzoekt nadrukkelijk om de bezuinigingen op het 

peuterspeelzaalwerk ongedaan te maken of in elk geval 

minimaal één jaar uit te stellen. De bezuiniging van € 10.000,- 

in 2014 en 2015 tot € 20.000,- in 2016 is in onze ogen niet 

acceptabel. 

Redenen om de bezuinigingen ongedaan te maken/uit te stellen 

zijn: 

• dat Berend Botje al verschillende bezuinigingen heeft 

doorgevoerd;

• dat de kosten de afgelopen jaren fors zijn gestegen;

• dat het verhogen van de ouderbijdrage met ca. 50% volgens 

Berend Botje niet verantwoord is. Een dergelijke verhoging 

werpt financiële drempels op. De peuterspeelzaal wordt over 

het algemeen bezocht door kinderen van niet werkende ouders, 

veelal uit lagere inkomensgroepen. Mocht overwogen worden 

de ouderbijdrage te verhogen, dan wordt ten zeerste 

aanbevolen over te gaan tot het hanteren van een 

inkomensafhankelijke ouderbijdrage; 

• dat het een voorziening is de kwetsbaarste groep uit de 

samenleving gebruik van maakt. Een groep die niet voor 

zichzelf kan opkomen, maar wel een groep die mede een deel 

van de maatschappij gaat vormen. Een groep die nu buiten de 

boot dreigt te vallen;

• dat het peuterspeelzaalwerk mogelijk vanaf 1 januari 2015 

onder de kinderopvang valt, waarmee de subsidierelatie met de 

gemeente vervalt;                                                                         

• dat elk kind een goede voorschoolse educatie gegund wordt, 

zodat het goed voorbereid aan de basisschool begint en 

daarmee alle kansen krijgt om zich zo optimaal mogelijk te 

Reactie:



Antwoord college: Het college is zich er ten dege van bewust dat het 

peuterspeelzaalwerk met meerdere bezuinigingen wordt 

geconfronteerd. Er kan echter niet voorbij gegaan worden aan 

de bezuinigingstaakstelling die door de gemeenteraad is 

opgelegd. Het is bij het college bekend dat het Rijk druk 

doende is met het ontwikkelen van nieuwe wetgeving, waarbij 

het peuterspeelzaalwerk geïntegreerd zal worden in de 

kinderopvang. Wanneer dat aan de orde is zal de financiering 

van het peuterspeelzaalwerk ook vanuit het Rijk plaatsvinden 

en niet langer vanuit de gemeente. Zodra meer bekend is over 

deze ontwikkelingen zal het college hier ook naar handelen. 

Peuterspeelzaalwerk is een voorziening waar ouders voor hun 

kind voor kunnen kiezen. Het college heeft het belang van 

peuterspeelzaalwerk voor de ontwikkeling van een kind ter 

voorbereiding op de basisschool hoog op de agenda staan. 

Daarom is ervoor gekozen om de noodzakelijke bezuiniging zo 

minimaal mogelijk toe te passen. Het profijtbeginsel kan 

toegepast worden door de ouderbijdrage te verhogen. Naast de 

subsidiering van de activiteit peuterspeelzaalwerk zet het 

college ook op andere wijze in op de ontwikkeling van peuters 

door het bieden van voldoende Voor- en Vroegschoolse 

Educatie en andere activiteiten in het kader van het bestrijden 

van (een risico) onderwijsachterstanden bij kinderen. 



Nummer: 5.

Naam: Ribw Zwwf

1. Beperkte omschrijving voor de kwetsbare doelgroepen in het 

beleid – ‘De’ kwetsbare doelgroep wordt naast de doelgroepen 

jongeren en ouderen genoemd als derde aandachtsdoelgroep. 

Hoe deze kwetsbare doelgroep precies is samengesteld  wordt 

beperkt uitgelegd in het document. De doelgroep mensen met 

een ernstige psychiatrische beperking of psychosociale 

problemen zou hier onder genoemd kunnen worden. Echter 

specifiek wordt dit niet beschreven in het stuk

2. Beperkte aandacht voor de kwetsbare doelgroep – Naast de 

beperkte beschrijving wordt er ook beperkte inhoudelijke 

aandacht gegeven aan de  kwetsbare doelgroepen. Na het lezen 

van de conceptnota lijkt de nadruk in  bijvoorbeeld het 

wijkteam Andijk in eerste instantie ingezet op jongeren en 

ouderen.  De kwetsbare burgers worden niet tot nauwelijks 

genoemd. Onze doelgroep -  mensen met ernstige 

psychiatrische of psychosociale problemen – heeft een sterke 

ondersteuningsbehoefte, heeft moeite met participeren en 

aansluiting zoeken binnen de samenleving en heeft een grote 

afstand tot de arbeidsmarkt. Wij willen duidelijk aangegeven 

dat het begeleiden van mensen uit deze doelgroepen de kans op 

deelname van  alle aspecten van het maatschappelijk leven 

vergroot, wat uiteindelijk het doel is van de diverse 

decentralisaties.

3. Wijkteam Andijk – Binnen het wijkteam Andijk ligt de nadruk 

op de doelgroepen jongeren en ouderen. Wij zien dit als een 

gemiste kans.  Een dergelijk wijkteam is bij uitstek geschikt om 

burgers met psychiatrische of psychosociale problematiek te 

ondersteunen en te begeleiden.  Daarom is het belangrijk een 

GGZ professional toe te voegen aan het team. Deze GGZ 

professional kan dan ook geconsulteerd worden voor de 

psychiatrische en psychosociale problemen die immers ook een 

integraal onderdeel van de problematiek van ouderen en 

jongeren zijn. Door vroeg in de ontwikkeling van het wijkteam 

een GGZ professional op te nemen, kan goed in kaart gebracht 

worden waar de problematiek uit bestaat en hier in de verdere 

ontwikkeling van het WMO beleid aandacht aan te kunnen 

besteden.

Reactie:

Antwoord college: 1: in de nota zijn bewust geen categorien genoemd van 

kwetsbare doelgroepen. Dit is ook het geval bij de doelgroep 

jongeren en ouderen. Ook hier is er geen onderscheid gemaakt.                         

2 en 3: de professionals van het wijkteam Andijk, zijn 

professionals die opereren op het zogeheten nuldelijns niveau. 

Zij leveren geen geindiceerde zorg en ondersteunen en 

begeleiden geen inwoners met ernstige stoornissen. Een GGZ-

professional doet dit wel. Het wijkteam Andijk heeft net als het 

CJG en het Welzijnsplein contacten met het FACT-team 

ouderen en jongeren voor de ondersteuning en behandeling van 

inwoners met een psychiatrische of psychosociale 

problematiek. De Ribw-organisatie maakt onderdeel uit van het 

FACT-team.  De mening dat de ondersteuning van inwoners met 

ernstige psychiatrische of psychosociale problemen met de 

juiste ondersteuning de deelname aan het maatschappelijk 

leven vergroot, wordt onderschreven.



Antwoord college: 1: in de nota zijn bewust geen categorien genoemd van 

kwetsbare doelgroepen. Dit is ook het geval bij de doelgroep 

jongeren en ouderen. Ook hier is er geen onderscheid gemaakt.                         

2 en 3: de professionals van het wijkteam Andijk, zijn 

professionals die opereren op het zogeheten nuldelijns niveau. 

Zij leveren geen geindiceerde zorg en ondersteunen en 

begeleiden geen inwoners met ernstige stoornissen. Een GGZ-

professional doet dit wel. Het wijkteam Andijk heeft net als het 

CJG en het Welzijnsplein contacten met het FACT-team 

ouderen en jongeren voor de ondersteuning en behandeling van 

inwoners met een psychiatrische of psychosociale 

problematiek. De Ribw-organisatie maakt onderdeel uit van het 

FACT-team.  De mening dat de ondersteuning van inwoners met 

ernstige psychiatrische of psychosociale problemen met de 

juiste ondersteuning de deelname aan het maatschappelijk 

leven vergroot, wordt onderschreven.



Nummer: 6.

Naam: Jongerenvereniging SJOK

Reactie:

1. De waarderingssubsidie van 250 euro die SJOK Opperdoes 

ontvangt voor de Sinterklaasintocht komt te vervallen.

2. SJOK ontvangt jaarlijks activiteitensubsidie a 3.314 euro, 

hiervan gaat 2.194 euro rechtstreeks naar het dorpshuis voor 

huur. Er blijft 1.120 euro over voor het organiseren van 

activiteiten. De jaarlijkse Sinterklaasintocht kost ongeveer 

1.000 euro, er wordt ongeveer 750 euro betaald vanuit het 

activiteteitenbudget. Voor het organiseren van de 6 wekelijkse 

activiteiten blijft nu een bedrag van 370 euro over. Er wordt 

een kleine entree gevraagd van 1,50 per kind. Nu de 

waarderingssubsidie komt te vervallen, zal de 

Sinterklaasintocht volledig van de activiteitensubsidie betaald 

gaan worden. Voor de activiteiten die eens per 6 weken worden 

georganiseerd blijft nu nog een bedrag van 120 euro per jaar 

over. Hierdoor zullen de entree prijzen van de knutselmiddagen 

en de sinterklaasintocht fors verhoogd moeten worden 

3. In de conceptnota van het welzijnsbeleid wordt door de 

gemeente aangegeven dat de nadruk voor het nieuwe 

subsidiebeleid komt te liggen op ouderen, jongeren en 

kwetsbare groepen. SJOK denkt dat ze zeker in aanmerking 

dienen te blijven komen voor activiteitensubsidie, die gelijk is 

of verhoogd dient te worden.

Antwoord college: 1.De waarderingssubsidies worden afgeschaft. De waardering 

voor de activiteiten wordt voortaan op andere wijze  geuit. 

SJOK kan overigens in geval van een activiteit voor 

kinderen/jongeren in Medemblik een aanvraag indienen om in 

aanmerking te komen voor het Activiteitenfonds. In het najaar 

van 2013 worden de definitieve beleidsregels voor dit Fonds 
2. Het college heeft begrip voor de situatie dat het financieel 

zeer moeiljk is om vanuit een jaarlijks activiteitenbudget van 

1.120 euro de jaarlijkse Sinterklaasintocht te organiseren en 1 

keer per 6 weken knutselactiviteiten voor basisschool 

leerlingen te organiseren. De stichting zal creatiever met zijn 

financiële middelen om moeten gaan, bijvoorbeeld door het 

verhogen en instellen van entree. Ook kan de vereniging 

onderzoeken of commerciele partijen uit Opperdoes willen 

bijdragen aan de Sinterklaasintocht. Daarnaast kan mogelijk 

onderzocht worden of een gedeelte van het jaar 

knutselactiviteiten georganiseert kunnen worden bijvoorbeeld 

in de herfst en de winter, in plaats van het hele jaar. Mogelijk 

zijn er in Opperdoes sponsers voor de knutselmaterialen. 

3. In 2014 gaat er een onderzoek plaatsvinden naar het 

verstrekken van de activiteitensubsidie's. Na dit onderzoek kan 

er meer duidelijkheid gegeven worden of er nog subsidie 

verstrekt gaat worden, zo ja wat de hoogte van het 

subsidiebedrag zal zijn.





Nummer: 7.

Naam: Milieu Educatie Centrum De Witte Schuur (DWS)

Reactie: Het voorgenomen besluit om de subsidie af te bouwen naar 0 is 

gebaseerd op onjuiste gronden. De aanname dat Medemblik 

relatief veel subsidie verstrekt in verhouding tot de andere 

Westfriese gemeenten klopt niet. Enkhuizen, Hoorn, 

Drechterland en Stedbroec verstrekken ook (forse) 

subsidiebedragen.                                                                                                 

De stelling dat DWS zich niet direct richt op inwoners van 

Medemblik wordt bestreden. De scholen in Medemblik kunnen 

via een inlogcode producten bestellen. DWS doet een opgave 

van de producten die de afgelopen jaren zijn afgenomen.                        

De stelling dat milieu-educatie geen gemeentelijke 

verantwoordelijkheid is wordt niet onderschreven. Milieu-

educatie draagt bij aan het besef van kinderen om met hun 

leefomgeving om te gaan en kan daarmee maatschappelijke 

problemen voorkomen.                                                                   

DWS stelt voor om de drie regionale organisaties voor milieu-

educatie in West-Friesland (DWS, IVN en MAK Blokweer) 

gezamenlijk € 0,20 per inwoner te verstrekken.

Antwoord college: De genoemde gemeenten verstrekken inderdaad 

subsidiebijdragen aan de milieu-educatie organisaties. De 

organisaties zijn voor een deel gevestigd in deze gemeenten. 

Andere Westfriese gemeenten verstrekken geen subsidie.              

Het klopt dat de scholen in Medemblik gebruik kunnen maken 

van de producten van DWS. Daarmee behoren de jeugdige 

inwoners van de gemeente tot de doelgroep. Het college zal de 

nota Herijking  op dit onderdeel nuanceren. Het is aan de 

scholen om een keuze te maken of de producten worden 

afgenomen. De gemeente draagt hierin geen financiële 

verantwoordelijkheid.                                                                    

Het college handhaaft om financiële redenen het voorstel om 

de subsidie in drie jaar af te bouwen. 



Nummer: 8.

Naam: IVN Vereniging voor natuur- en milieueducatie

Reactie: Het voorgenomen besluit om de subsidie af te bouwen naar 0 is 

gebaseerd op onjuiste gronden. De aanname dat Medemblik 

relatief veel subsidie verstrekt in verhouding tot de andere 

Westfriese gemeenten klopt niet. Enkhuizen, Hoorn, 

Drechterland en Stedbroec verstrekken ook (forse) 

subsidiebedragen.                                                                                                 

De stelling dat IVN zich niet direct richt op inwoners van 

Medemblik wordt bestreden. De scholen in Medemblik kunnen 

via een inlogcode producten bestellen. IVN doet een opgave van 

de producten die de afgelopen jaren zijn afgenomen. IVN heeft 

een dependance in het Egboetswater in Medemblik.                          

De stelling dat milieu-educatie geen gemeentelijke 

verantwoordelijkheid is wordt niet onderschreven. Milieu-

educatie draagt bij aan het besef van kinderen om met hun 

leefomgeving om te gaan en kan daarmee maatschappelijke 

problemen voorkomen.                                                                   

DWS stelt voor om de drie regionale organisaties voor milieu-

educatie in West-Friesland (DWS, IVN en MAK Blokweer) 

gezamenlijk € 0,20 per inwoner te verstrekken.

Antwoord college: De genoemde gemeenten verstrekken inderdaad 

subsidiebijdragen aan de milieu-educatie organisaties. De 

organisaties zijn voor een deel gevestigd in deze gemeenten. 

Andere Westfriese gemeenten verstrekken geen subsidie.              

Het klopt dat de scholen in Medemblik gebruik kunnen maken 

van de producten van DWS. Daarmee behoren de jeugdige 

inwoners van de gemeente tot de doelgroep. Het college zal de 

nota Herijking  op dit onderdeel nuanceren. Het is aan de 

scholen om een keuze te maken of de producten worden 

afgenomen. De gemeente draagt hierin geen financiële 

verantwoordelijkheid.                                                                    

Het college handhaaft om financiële redenen het voorstel om 

de subsidie in drie jaar af te bouwen. 



Nummer: 9.

Naam: Jongerencentrum Everland

Reactie:

Jongerencentrum Everland heeft een visie en vragen op de nota  

Herijking Welzijnsbeleid: Het Plan geschreven van 12 pagina's. 

In totaal heeft Everland 14 vragen. De reactie is achtergevoegd. 

Antwoord college: De beleidsmedewerker en jongerenwerker hebben een apart 

gesprek gehad met het bestuur van Everland inzake hun visie 

en vragen. Alle vragen zijn beantwoord. Een deel van de visie 

van Everland is verwerkt in de definitieve nota herijking. Dit 

betreft de begeleiding van (maatschappelijke) stagaires binnen 

jongerencentra.



Nummer: 10.

Naam: Stichting S.C.C. de Schoof

Reactie: 1. De jongerenwerker in dienst van de Schoof wordt niet 

benoemd onder de jongerenwerkers die in dienst zijn van de 

gemeente Medemblik. De Schoof is van mening dat de 

jongerenwerker van de Schoof ook in dienst is van de 

gemeente, aangezien deze wordt gefinancierd uit de subsidie 

die de Schoof van de gemeente ontvangt.

2. De Schoof wordt beschreven als een buurt /clubhuis 

/dorpshuis. Het is echter een Cultureel Centrum. De Schoof 

vindt dat ze door deze manier van benoemen onrecht worden 

aangedaan.

Antwoord college: 1. De jongerenwerkers die in dienst zijn van de gemeente en/of 

worden ingehuurd bij welzijnsorganisaties, worden door de 

gemeente rechtstreeks aangestuurd. Dit is niet het geval bij een 

jongerenwerker die in dienst is van een autonome stichting (de 

Schoof).

2. Dit betreft een indeling die op grond van de Kadernota 

Subsidiebeleid is gemaakt en heeft geen inhoudelijk gevolg voor 

de Schoof.



Nummer: 11.

Naam: Stichting Kinderboerderij de Put

Reactie: Bezuiniging op de nauwelijks sluitende begroting is ongewenst. 

Kosten door ruime openingstijden, diverse maatschappelijke 

projecten om mensen aan het werk te zetten en taken in 

parkonderhoud. De buitendienst levert hierdoor minder 

arbeidsuren.

Antwoord college: De stichting is gevraagd een vrijwillige korting op de subsidie te 

accepteren. In haar reactie heeft de stichting laten weten geen 

mogelijkheden hiertoe te zien. Zoals aangekondigd gaat het 

college in 2014 starten met harmonisatie van het beleid met 

betrekking tot kinderboerderijen. Hierin worden de financiële 

aspecten en de maatschappelijke effecten die de gemeente wil 

bereiken meegenomen. De korting kan juridisch tot 2016 niet 

worden afgedwongen, vanwege toezeggingen uit de voormalige 

gemeente Andijk.



Nummer: 12

Naam: Dorpshuizen

Reactie: Een aantal dorpshuizen heeft in maart een beleidsvisie 

opgesteld over de verzelfstandiging van dorpshuizen. Deze 

beleidsvisie is al aan het College aangeboden. Voor de 

volledigheid wordt in het kader van de Einnota Herijking 

nogmaals op de deze beleidsvisie gewezen. 

Antwoord college: De beleidsvisie is onder de aanbracht gebracht van het college 

en door de besturen van de betrokken dorpshuizen besproken 

met de betrokken wethouder. Over een eventueel 

verzelfstandigingstraject worden aparte afspraken gemaakt met 

de dorpshuizen. 



Nummer: 13.

Naam: Koersbalclub De Groene Mat

Reactie:

Bezwaar tegen afschaffen van waarderingssubsidie aan de 

Groene Mat. 

Antwoord college: Er is geen sprake van een bezwaar, maar een zienswijze. Het 

college heeft begrip voor de opmerkingen tegen de afschaffing 

van de subsidie van € 250,--. Met deze subsidie is er echter 

geen directe relatie met het gemeentelijke beleid en geen 

sturing op prestaties en resultaat. Deze historisch gegroeide 

subsidies horen niet tot de prioriteit van het nieuwe 

welzijnsbeleid. De erkenning voor verenigingen worden op een 

andere wijze uitgesproken.



Nummer: 14.

Naam: PCOB Opperdoes

Reactie: Bezwaar tegen afschaffing jaarlijkse waarderingssubsidies. 

Trekt een vergelijking met de activiteiten en het programma 

van de ouderenorganisaties binnen de gemeente Medemblik die 

onder de activiteitensubsidie vallen.

Antwoord college: Er is geen sprake van een bezwaar, maar een zienswijze. Het 

college heeft begrip voor de opmerkingen tegen de afschaffing 

van de subsidie. Met deze subsidie is er echter geen directe 

relatie met het gemeentelijke beleid en geen sturing op 

prestaties en resultaat. Deze historisch gegroeide subsidies 

horen niet tot de prioriteit van het nieuwe welzijnsbeleid. De 

erkenning voor verenigingen worden op een andere wijze 

uitgesproken.



Nummer: 15.

Naam: EHBO-vereniging Zwaagdijk

Reactie: De EHBO vereniging Zwaagdijk maakt bezwaar tegen de 

afschaffing van de waarderingssubsidie per 201: onacceptabel. 

Men is verbaasd, temeer het gaat om een vereniniging waarbij 

de leden op vrijwillige basis evenementen van de gemeente van 

veiligheid voortziet.

Antwoord college: Er is geen sprake van een bezwaar, maar een zienswijze. Het 

college heeft begrip voor de opmerkingen tegen de afschaffing 

van de subsidie. Met deze subsidie is er echter geen directe 

relatie met het gemeentelijke beleid en geen sturing op 

prestaties en resultaat. Deze historisch gegroeide subsidies 

horen niet tot de prioriteit van het nieuwe welzijnsbeleid. De 

erkenning voor verenigingen worden op een andere wijze 

uitgesproken. De vereniging kan overwegen om kosten in 

rekening te brengen bij de evenementen waarvoor men 

gevraagd wordt. 



Nummer: 16.

Naam: Zonnebloem afdeling Zwaagdijk-West

Reactie: Betreuren het besluit om de waarderingssubsidies af te 

schaffen, maar tonen wel begrip. Spreken hun dank uit voor de 

jaren dat zij wel subsdie mochten ontvangen. Het is goed om te 

weten dat bij speciale gelegenheden toch nog een beroep op de 

gemeente gedaan kan worden. 

Antwoord college: Het college neemt kennis van deze positieve reactie.



Nummer: 17.

Naam: PCOB Andijk

Reactie: 1. Hoe wil de gemeente vormgeven aan 1gezin/1plan/1regisseur 

als binnen 1 gezin voorzieningen nodig zijn uit 

AWBZ/WMO/ziektekostenverzekering? 2. Vragen over het 

keukentafelgesprek 3. Hoe wordt kwaliteit van ingekochte zorg 

en van mantelzorgers resp. vrijwilliger verzorging geborgd. 4. 

Beseft de gemeente dat de regierol van de gemeente voor zorg 

en welzijn ongelijk is aan de rol van inkoop van zorg en 

welzijnsvoorzieningen. 5. Is het voorgestelde wijkteam een 

team van professionals of vrijiwilligers. 6. Waar komen al de 

gekwalificiteerde vrijwilligers vandaan die nodig zijn voor deze 

plannen. 6. Zorgt de sterke vermindering van huishoudelijke 

hulp en het langer thuis zelfstandig wonen niet voor vervuiling 

resp. een tweedeling in degenen die hulp kunnen betalen en 

degenen die het niet kunnen betalen. 7. Zal het 

computergebruik onder de steeds oudere wordende ouderen 

toenemen als gelijktijdig Alzheimer toeneemt. 8. vragen over 

subsidie, waar ligt de grens tussen individueel belang en 

collectief belang, wanneer is er sprake van teveel vermogen. 

Antwoord college: 1. De kern van 1 gezin\1 plan is dat er samen met het gezin en 

alle betrokken organisaties een zorgplan opgesteld wordt. Het 

maakt dan niet uit via welke wet desbetreffende organisatie 

bekostigd wordt. 2. Het keukentafelgesprek is een methodiek 

die alle levensdomeinen bestrijkt bij de intake. 3. De 

ingekochte zorg moet voldoen aan kwaliteitscreteria conform 

de wet- en regelgeving. Mantelzorgers en vrijwilligers worden 

daar waar nodig gefaciliiteerd door de gemeente. 4. We zien 

het niet als een ongelijke rol, maar meer de verschillende 

rollen in het proces. In onze rol als inkoper, kopen we zo 

efficient mogelijk het zorg en welzijnsaanbod in. Vanuit onze 

regiorol sturen wij op aan op een effectieve inzet van dit 

aanbod. 5. Het wijkteam bestaat uit professionals en werkt 

samen met vrijwilligers in de wijk. 6. Medemblik kent al een 

hoge mate van betrokkenheid van vrijwilligers. Het vergroten 

van deze poule is lastig, maar hier zullen we ons uiterste best 

voor doen. 6. Nee, want huishoudelijke hulp blijft beschikbaar 

voor diegenen met een laag inkomen. 7. Naar verwachting 

zullen de toekomstige ouderen het gebruik van een computer 

beter beheersen. Alzheimer is, indien dit optreedt bij een 

oudere, uiteraard een beperkende factor. 8. De grens tussen 

individueel en collectief belang valt niet op voorhand aan te 

geven. Het college zal hiervoor nadere criteria en prestatie-



Nummer: 18.

Naam: Gym- en Dansvereniging "Het Hof"

Reactie: De vereniging heeft bezwaar tegen het afschaffen van de 

waarderingssubsidie en het idee van de gemeente om samen 

gaan (werken) met andere vereniging. Voortbestaan van 

vereniging komt hiermee in gevaar.

Antwoord college: Het college heeft begrip voor het bezwaar tegen de afschaffing 

van de subsidie. Met deze subsidie is er echter geen directe 

relatie met het gemeentelijke beleid en geen sturing op 

prestaties en resultaat. Deze historisch gegroeide subsidies 

horen niet tot de prioriteit van het nieuwe welzijnsbeleid. De 

erkenning voor verenigingen worden op een andere wijze 

uitgesproken.



Nummer: 19.

Naam: GGD Hollands Noorden

Reactie: Jeugdgezondheidszorg van de GGD kan een belangrijke rol 

spelen binnen het wijkteam Andijk. De jeugdgezondheidszorg 

staat niet specifiek in deze nota genoemd.

Antwoord college: Het CJG waar de GGD partner in is, wordt ook ondergebracht in 

het Wijkteam. Hier wordt specifiek invulling aan gegeven in 

overleg met de kwartiermaker van het CJG/Welzijnplein.



Nummer: 20.

Naam: ANBO Andijk - Wervershoof

Reactie: Anbo Andijk - Wervershoof zien de toekomstige uitdagingen 

niet met vertrouwen tegemoet. Heeft bezwaar tegen het 

afschaffen van de waarderingssubsidies waardoor het nog 

minder georganiseerd kan worden. Eigen bijdragen zijn al 

verhoogd door de Anbo en men heeft het aantal activiteiten al 

terug moeten brengen. 

Antwoord college: Het college heeft begrip voor het bezwaar tegen de afschaffing 

van de subsidie. Met deze subsidie is er echter geen directe 

relatie met het gemeentelijke beleid en geen sturing op 

prestaties en resultaat. Deze historisch gegroeide subsidies 

horen niet tot de prioriteit van het nieuwe welzijnsbeleid. De 

erkenning voor verenigingen worden op een andere wijze 

uitgesproken.



Nummer: 21.

Naam: Wognumse Muziekschool

Reactie: * De muziekschool heeft moeite met de voorgestelde 

bezuiniging volgens de kaasschaafmethode (alle drie 

muziekscholen en de Blauwe Schuit krijgen een 

bezuingigingsopdracht van totaal        € 25.000,-- in 2015 en € 

50.000,-- in 2016, naar rato verdeeld.* De muziekschool pleit voor een bewuste keuze voor één 

organisatie aan wie subsidie wordt verleend. Op deze manier 

kan deze organisatie blijven bestaan. Dit schept volgens de 

muziekschool overlevingskansen voor de muziekschool die blijft 

bestaan en duidelijkheid naar de muziekscholen die ophouden 

te bestaan.

*  De muziekschool vraagt zich af of met de huidige voorstellen 

het nog wel haalbaar is om een muziekschool in stand te 

houden. Er valt niet veel meer weg te snijden.

* De muziekschool stelt dat zij uitsluitend muziekonderwijs aan 

jeugdigen ondersteunt. Zij zoeken daarin samenwerking met de 

basisscholen in de kernen Wognum en Zwaagdijk (groepen 4/5).
* De muziekschool stelt dat de lesgelden al fors verhoogd zijn 

de laatste jaren en dat dit gevolgen heeft voor het aantal 

aanmeldingen en voor de doorstroom naar de fanfare.

* De muziekschool stelt dat niet bij alle instrumenten 

groepsonderwijs kan worden gegeven.
* De muziekschool is bereid mee te denken in het zoeken naar 

oplossingen maar vragen daarbij wel om een werkbaar 

financieel kader.

Antwoord college: * Het college erkent dat er lokaal en regionaal ingrijpende 

bezuinigingen worden doorgevoerd in het kunst- en 

muziekonderwijs. Het college hoopt dat muziekscholen en 

blauwe schuit de krachten gaan bundelen om zo het kunst- en 

muziekonderwijs voor het basis- en voortgezet onderwijs te 

behouden en verder gezamenlijk te ontwikkelen. De Westfriese 

colleges hebben daar waar mogelijk stappen gezet om een 

efficiëntere kunst-/muziekorganisatie te faciliteren. De 

provincie investeert in opleidingen voor muziekdocenten om les 

te gaan geven in het basionderwijs.

* Eerdere (financiële) inspanningen van de Westfriese 

gemeenten om één muziekschool in Westfriesland te vormen, 

zijn destijds door de muziekscholen afgewezen (2005 - 2011)

* Als gevolg van provinciale bezuinigingen hebben de Westfriese 

gemeenten in 2012 gezamenlijk kaders opgesteld voor de 

toekomst van het kunst- en cultuuronderwijs. Deze kaders zijn 

opgenomen in de herijkingsnota Medemblik. Binnen deze kaders 

wordt overleg gevoerd met onderwijs en culturele instellingen 

over toekomstbestendig kunst- en cultuuronderwijs.

* Er is voor de regio Westfriesland Rijkssubsidie verkregen om 

een doorgaande leerlijn voor kunst- en cultuuronderwijs in het 

basisonderwijs te realiseren. Muziekonderwijs is daar onderdeel 

van  (2013 - 2016).



* Er is voor de regio Westfriesland Rijkssubsidie aangevraagd om 

verdieping van het kunst- en cultuuronderwijs in het VMBO te 

realiseren (2013 -2016).

* Het college van Medemblik heeft de drie muziekscholen en de 

blauwe schuit in de herijkingsgesprekken van april toegezegd 

om een ambtelijk secretaris in te zetten om de gesprekken over 

de toekomst van het kunst- en muziekonderwijs in Medemblik 

te begeleiden. 

* Op 10 april 2013 is bestuurlijk overleg gevoerd tussen de 

gemeenten Enkhuizen, Drechterland, StedeBroec en Medemblik 

over de toekomst van het kunst- en muziekonderwijs in breder 

verband. Drechterland zal voor het vervolg hiervan de nodige 

stappen zetten.



Nummer: 22.

Naam: Meertheater

Reactie: Het Meertheater ontvangt een waarderingssubsidie.

* Het Meertheater ziet grote voordelen in de digitale 

marktplaats voor cultureel vraag en aanbod (scholen en 

culturele instellingen).

* Het Meertheater wil een rol spelen in het verbinden van 

cultureel geïnteresseerden uit verschillende dorpen en 

gemeenten

* Het Meertheater ziet zich als een praktijkgerichte leerschool 

voor theater.

Antwoord college: * Het college waardeert de gemeentegrens overschrijdende 

activiteiten van het Meertheater en is blij te horen dat het 

theater kansen ziet in de digitale marktplaats.

* De besluitvorming over deze regionale digitale infrastructuur 

vindt rond de zomer plaats. 

* De waarderingssubsidies worden afgeschaft. Het theater kan 

in geval van een cultuureducatief project in Medemblik een 

aanvraag indienen om in aanmerking te komen voor het 

Activiteitenfonds.



Nummer: 23.

Naam: Dorpsraad Andijk

Reactie: De dorpsraad reageert op het proces rondom de 

Kerntakendiscussie en heeft zorg over de voorgenomen 

overdracht van taken naar vrijwilligers. 

Antwoord college: De Kerntakendiscussie staat los van het proces van de herijking 

van het welzijnsbeleid. Het college betrekt de opmerkingen 

hierover bij de besluitvorming over de Kerntakendiscussie. De 

opmerking van de dorpsraad over de vrijwilligers heeft wel 

raakvlakken met het nieuwe welzijnsbeleid. Daarover het 

volgende. Het college deelt de zorg over de belasting van 

vrijwilligers. In de herijking is ondersteuning van vrijwilligers 

één van de peilers van het nieuwe welzijnsbeleid. Hier worden 

middelen voor vrij gemaakt. 



Nummer: 24.

Naam: Buurtvereniging De Oosthoek

Reactie: De Oosthoek richt zich met name op doelgroep jeugdigen, in 

WMO-beleid expliciet benoemd. De vereniging is het niet eens 

met het terugbrengen van de subsidie naar 0. Ze geven aan dat 

subsidie van € 685,- het absolute minimum is.

Antwoord college: Het college heeft binnen de kaders van het nieuwe 

welzijnsbeleid afwegingen moeten maken en prioriteiten 

gesteld. Het college handhaaft het standpunt om de subsidie 

voor de buurtverenigingen in drie jaar af te bouwen. 

Buurtverenigingen kunnen zich voor de bekostiging van hun 

activiteiten wenden tot andere bronnen: externe fondsen of 

verhoging van de contributie.



Nummer: 25.

Naam: Wmo-adviesraad

Reactie: Waarschuwt de zelfredzaamheid van de inwoners niet te 

overschatten; Hoofdstuk 3.3: De Wmo-adviesraad pleit er om 

ook aandacht te besteden aan het activeren en stimuleren van 

jongere ouderen, met name om vrijwilligerswerk te gaan doen 

en activiteiten in het kader van preventie; Lokaal 

gezondheidsbeleid: met name de activiteiten in het kader van 

preventie komen weinig concreet uitgewerkt terug in de nota; 

Kader 7 en 8: de zwakkere in de samenleving mogen niet in de 

kou komen te staan en van deelname worden uitgesloten, 

indien het welzijnsaanbod kostendekkend georganiseerd wordt; 

De Wmo-adviesraad hecht aan de servicepunten Wonenplus. Is 

er gekeken naar bezoekersaantallen en goedkopere huisvesting?        

Vaak worden zaken niet concreet uitgewerkt. Hoe gaat de 

gemeente dit beleid vorm geven. Wat kan er van de burger 

verwacht worden en wat is de rol van de gemeente. Wanneer 

kan iemand nog zelfredzaam zijn en waar houdt dat op.                  

Geldproblemen mogen geen belemmering zijn om mee te doen. 

Mens vertrouwt er op dat er finannciele tegemoetkomingen in 

het kader van armoedebestrijding beschikbaar blijven voor die 

mensen die het echt nodig hebben. Voorlichting en informatie 

naar de burger is van groot belang zodat duidelijk ontstaat over 

de komende veranderingen. 

Antwoord college: * De suggesties van de Wmo-adviesraad neemt het college mee 

in de pilot Wijkteam Andijk. 

* Lokaal Gezondheidsbeleid: het is geen uitvoeringsnota, maar 

een kadernota, met onder meer een overzicht van interventies.

* Subsidie Wonenplus: het stopzetten van de subsidie voor de 

servicepunten Wonenplus wil niet zeggen dat de servicepunten 

gesloten gaan worden. De Wering gaat onderzoeken of en hoe 

de servicepunten goedkoper georganiseerd kunnen worden, 

waarbij niet wordt uitgegaan van sluiting. De suggestie van de 

Wmo-adviesraad wordt hierbij meegenomen.                                          

* Het college blijft zich inzetten voor inwoners die het echt 

nodig hebben.


